
Beste Bornemnaar

Als de N-VA een prioriteit heeft, dan 
is het wel het verzekeren van een 
veilige schoolomgeving voor onze 
kinderen. Schepen Saadet Gülhan 
maakte er voor de start van het 
schooljaar werk van. Gemeente-
raadsvoorzitter Eddie Bormans 
vestigde de aandacht op het ontbreken 
van een fi etsoversteekplaats aan de 
Sint-Amandsesteenweg en burge-
meester Kristof Joos liet weten niet 
akkoord te gaan met een eventuele 
schrapping van de spoorlijn 54 
tussen Mechelen en Sint-Niklaas. 
Hij zal er alles aan doen om dat te 
verhinderen.

In dit nummer is het de beurt aan 
fractievoorzitter Dirk Zoldermans 
voor een interview. Ondervoorzitter 
van de dierenwelzijnsraad Karin 
Loosen vertelt waar en waarom je 
dierenverwaarlozing moet melden. 

Ontdek opnieuw het mooie en 
gevarieerde aanbod in onze 
vernieuwde schouwburg Ter Dilft. 
Of geniet van ons rijke verenigings-
leven met een toneelvoorstelling, 
eetfestijn, fuif of sportwedstrijd. 

Tot binnenkort!

Ivo Van Aken
Voorzitter
N-VA Bornem

De abdij van Bornem, een 
schitterende erfgoedparel
Tijdens de Open Monumentendag op 12 september werd de vernieuwde abdij van 
Bornem eindelijk opnieuw voor het grote publiek opengesteld. Dat de nieuwsgierig-
heid voor die ingeslapen Bornemse erfgoedparel groot was, was te merken aan de 
massale opkomst van meer dan 3.000 bezoekers.

Als Bornemnaars mogen we terecht 
trots zijn op het resultaat. Het is 
een hemelse mix van geschiedenis, 
cultuur, toerisme, natuur, recreatie en 
wonen geworden. Maar het was geen 
eenvoudig traject. De oorspronkelij-
ke plannen zijn verschillende keren 
aangepast. Recent werd het project nog 
bijgestuurd om een grotere verbonden-
heid met de omgeving te creeëren 
en de toeristische troeven beter te 
benutten.

Abdij als centrum van het 
Bornemse erfgoed en toerisme
Eerste gedeputeerde Luk Lemmens 
onderstreepte bij de opening zijn 
speciale band met de abdij en in het 
bijzonder met de prachtig gerenoveerde 
abdijbibliotheek uit 1872. Burgemeester 
Kristof Joos bedankte alle betrokken 
partners, de gemeentelijke dienst 
erfgoed en toerisme, de vele gemeente-
lijke medewerkers en natuurlijk ook de 
talrijke vrijwilligers die mee voor het 
prachtige resultaat zorgden.

De abdij bezoeken kan via een gegidst 
bezoek op afspraak. Met de geplande 
werken aan de Kasteeldreef in 2022 
en de oprichting van het belevings-
centrum aan het kasteel van Bornem, 
wordt er de komende maanden nog 
verder ingezet op de toeristische 
troeven van onze gemeente.

Bornem
www.n-va.be/bornembornem@n-va.be N-VA Bornem
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Veilige schoolomgeving Grootheide
Het gemeentebestuur hee�  de ambitie om alle schoolomgevingen in Bornem opnieuw te bekijken op het vlak van verkeersveilig-
heid. Als eerste kwam de Bernardusschool aan bod.

We voerden een grootschalig onderzoek uit met onder andere een politiedrone. De ruime schoolomgeving werd 
bekeken: het gedrag van schoolgaande kinderen, de parkeersituatie enzovoort. Alle knelpunten werden in kaart 
gebracht en onderzocht. Na dat onderzoek beslisten we om de zone 30 uit te breiden. Door middel van een fiets-
straat in een gedeelte van de Grootheide gaven we de fietsers een prominente plaats op het openbaar domein.

Verder moeten markeringen de schoolomgeving duidelijker aanduiden. De zebrapaden werden vervangen 
door regenboogzebrapaden. Zo laten we zien dat iedereen in onze gemeente meetelt en maken we het ook 
visueel wat leuker voor de schoolgaande kinderen. Het is onze bedoeling om alle schoolomgevingen op een 
gelijkaardige manier aan te pakken. Alleen door grondig onderzoek en evaluatie kan een schoolomgeving 
voor iedereen veiliger worden.

Oversteekplaats fietsers 
Galgenbergstraat 
De veiligheid van � etsers ligt ons nauw aan het hart. Daarom hebben we, 
in afwachting van de volledige vernieuwing van de St-Amandsesteenweg, 
een oversteekplaats voor � etsers gerealiseerd ter hoogte van de Galgen-
bergstraat. 

Oversteekplaatsen voor fietsers 
worden afgebakend door twee 
onderbroken strepen gevormd 
door witte vierkanten of 
parallellogrammen. Je moet er 
als fietser wel steeds rekening 
houden met naderende voer-
tuigen. Zij zijn niet verplicht 
om voorrang te verlenen als je 
op een fietsoversteekplaats wil 
oversteken. Als automobilist 
moet je fietsers die al aan het 
oversteken zijn op de oversteek-
plaats, veilig laten oversteken en 
mag je geen andere voertuigen 
inhalen die de oversteekplaats 
naderen of ervoor stoppen. 

Hou het dus veilig!

Geen federale 
besparingsmaatregelen 
op kap van de Bornemse 
pendelaars
Midden september lanceerde Benoît Gilson, 
CEO van Infrabel, het bericht dat de spoorlijn 
54 tussen Mechelen-Sint-Niklaas geschrapt zou 
worden door federale besparingsmaatregelen. 

Voor ons is een dergelijke afschaffing voor de 
Bornemse pendelaars onaanvaardbaar. De N-VA 
zal zich via alle mogelijke middelen verzetten 
tegen die absurde plannen van Infrabel. 
Aangezien mobiliteit een absolute prioriteit is 
en openbaar vervoer in onze gemeente 
ondersteuning verdient, zullen 
wij blijven pleiten voor een 
frequentere verbinding op lijn 
54. Die vormt tenslotte de 
ruggengraat van het 
openbaar vervoer in 
Bornem en Klein-Brabant.

Saadet Gülhan
Schepen

Kristof Joos
Burgemeester

frequentere verbinding op lijn 

Gemeenteraadsvoorzitter 
Eddie Bormans
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Bestuurslid in de kijker: Dirk Zoldermans
Dag Dirk, waarom stapte je in de lokale politiek?
“Toen ik vier jaar geleden een gemeenteraad bijwoonde waar de appartementisering rond het Mannenwiel werd 
besproken, kreeg ik de microbe te pakken. Ik ben maandelijks blijven gaan als toeschouwer. Eigenlijk was de 
interesse in lokale politiek er 30 jaar geleden al. Maar in die tijd was het nog éénrichtingspolitiek in Bornem. In 
aanloop naar de verkiezingen bleek dat de mogelijkheid erin zat dat het politieke landschap in onze gemeente er 
weleens helemaal anders zou kunnen uitzien. Ik was meteen verkocht.”

De legislatuur is bijna halfweg. Op welke realisaties ben je het meest trots?
“De fietszone in Bornem-centrum. Zeker weten. Als papa van twee dochters van 8 en 
10 jaar fietste ik voordien steeds met een bang hartje door het centrum als ik mijn 
kinderen naar het Ter Dilft of het Breeven moest brengen. Nu fietsers voorrang krijgen, 
kan dat op een ontspannen manier. En ja, ik ben ook al eens een halve minuut langer 
onderweg als ik met de auto door de Boomstraat moet (lacht). Maar dat weegt zeker 
niet op tegen de verkeersveiligheid. Ook over de oprichting van de dierenwelzijnsraad 
en het onder controle houden van onze gemeentelijke financiële situatie ben ik best 
fier.”

Je bent ook actief in de milieuraad. Wat zijn daar je favoriete thema’s?
“Natuurbehoud was voor mij een essentieel punt in mijn verkiezingscampagne. Ik was 
dan ook direct kandidaat voor de milieuadviesraad. Een belangrijk thema voor onze 
gemeente dat al uitvoerig aan bod kwam, is het sigmaplan. Ook het project ‘van steen 
tot steen’ wordt van nabij gevolgd. Het is trouwens op negatief advies van de milieu-
raad dat het geplande ‘eethuis’ en de parking achteraan de Kasteeldreef er niet komen.”

Strengere straffen voor dierenbeulen
Vlaams Dierenminister Ben Weyts voorziet strengere én e� ectievere stra� en voor burgers en bedrijven die dieren mishandelen 
of verwaarlozen. De Vlaamse Regering verhoogt de boetes en mogelijke gevangenisstra� en fors met een decreet dat afgelopen 
zomer werd goedgekeurd.

“Het is goed om te zien dat de mentaliteit tegenover dierenleed 
grondig veranderd is”, zegt Karin Loosen. “Nu de winter eraan 
komt, willen we extra aandacht besteden aan onze weidedieren. 
Zij staan buiten in alle mogelijke weersomstandigheden en 
hebben nood aan een degelijke stal of beschutting. Dieren 
hebben recht op een droge staanplaats, extra voedsel en vers 
water. Ook onze huisdieren moeten de komende winter extra 
beschermd worden. Laat je hond of kat bij extreme koude daarom 
niet te lang buiten.”

Geef mishandeling aan
Als je toch merkt dat een dier in je omgeving verwaarloosd of 
mishandeld wordt, neem dan zeker contact op met de politie-
zone Klein-Brabant via mail of 03 293 22 22. Er zijn binnen 
het korps momenteel vijf inspecteurs die de problematiek rond 
dierenwelzijn opvolgen. De dienst interventie komt ter plaatse 
bij eventuele problemen. Je kan met een melding daarnaast ook 
terecht bij de dierenwelzijnsraad van onze gemeente.

Ondervoorzitter van de dierenwelzijnsraad Karin Loosen.

www.n-va.be/bornem 
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

arbeid te verlagen

minister van Financiën Johan Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Terrorisme, mensensmokkel en 

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

centraal.
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“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig

014229


